
W  ramach  wolnych  wniosków  głos  zabrał  Pan Mateusz  Klag  reprezentujący 
akcjonariusza  EKO‐Service  sp.  z  o.o.  sp.  kom.,  który  zadał  Zarządowi  Spółki 
następujące pytania: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

1. Pytanie Akcjonariusza: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Na  jakich  warunkach  Spółka  podpisała  umowę  na  nową  linię  kredytową  w 
rachunku bieżącym i w jakim celu? ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Odpowiedź Zarządu: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Intencją  Spółki  była  zmiana  kredytu  krótkoterminowego  na  długoterminowy. 
Nowa  umowa  kredytowa  została  podpisana  na  podobnych  warunkach 
finansowych. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

2. Pytanie Akcjonariusza: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Ile,  szacunkowo,  zostało  do  zapłaty  kredytu  udzielonego  na  wybudowanie 
budynku biurowego należącego do Spółki. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Odpowiedź Zarządu: 

Spółka  otrzymała  9.000.000  PLN  dotacji  na  wybudowanie  magazynu 
logistycznego. Na wybudowanie budynku biurowego Spółka zaciągnęła kredyt 
na okres 10 lat, z którego do zapłaty pozostało około 6.000.000 PLN. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

3. Pytanie Akcjonariusza: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Czy  Spółka  jest  zobowiązana  do  uiszczenia  opłaty  licencyjne  za  możliwość 
sprzedawania oficjalnych produktów na EURO2012? ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ 

Odpowiedź Zarządu: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Opłatę  licencyjna do UEFA pokrył  INTERSPORT  INTERNATIONAL Corporation  z 
siedzibą  w  Szwajcarii  łącznie  z  firmą  Adidas.  Opłaty  tej  nie  poniosła  spółka 
INTERSPORT Polska S.A. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

4. Pytanie Akcjonariusza: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Czy  polityka  marketingowa  INTERSPORT  (międzynarodowego)  przewiduje 
również  działania  marketingowe  na  rzecz  promocji  marki  INTERSPORT  na 
innych imprezach sportowych, np. mistrzostwach w koszykówce, piłce ręcznej? 



Odpowiedź Zarządu: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

INTERSPORT  międzynarodowy  ma  koncepcję  wspierania  takich  działań 
marketingowo przy każdej dużej imprezie. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Wskazuję  jednak,  że  są  to mniejsze  imprezy niż EURO2012, a wobec  tego  ich 
organizacja jest znacznie łatwiejsza, tym bardziej, ze odbywają się one zwykle w 
halach sportowych (koszty budowy stoiska wewnątrz hali są znacznie mniejsze 
niż na zewnątrz). ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Z  informacji  przekazanych  Spółce  wynika,  ze  organizacja  przez  INTERSPORT 
Polska S.A. stoisk na stadionach i Fan zonach została pozytywnie oceniona. 

4. Pytanie Akcjonariusza: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Jaki wpływ na osiągnięte wyniki  finansowe na EURO 2012 miało odpadnięcie 
reprezentacji Polski i Rosji? ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐  

Odpowiedź Zarządu: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Kibice reprezentacji Rosji są bardzo dobrymi klientami i niewątpliwie dalsza gra 
ich  reprezentacji  spowodowałaby  zwiększenie  przychodów  Spółki.  Zarząd 
wskazuje,  że  niezakwalifikowanie  się  reprezentacji  Polski  do  dalszej  fazy 
rozgrywek również wpłynęło negatywnie na sprzedaż. ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Niemniej  jednak  Zarząd  Spółki  jest  zadowolony  z  dotychczasowej  sprzedaży 
towarów na EURO 2012. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

5. Pytanie Akcjonariusza: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Czy  spółka  planuje  jakieś  działania  w  związku  z  rozpoczęciem  olimpiady  w 
Londynie w najbliższym czasie. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ 

Odpowiedź Zarządu: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Zdaniem  Zarząd  olimpiada  nie  będzie miała  takiego  wpływu  na  zwiększenie 
przychodów Spółki jak EURO2012. Niemniej jednak Spółka przygotowała strefy 
towarowe  uwzględniające  dyscypliny  sportowe,  które mogą  być  interesujące 
dla konsumentów. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ 

6. Pytanie Akcjonariusza: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  



Jakie znaczenie dla Spółki ma prowadzony przez nią sklep internetowy. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Odpowiedź Zarządu: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Sklep  internetowy  prowadzony  przez  spółkę  jest  przez  cały  czas 
modernizowany. W  ostatnim  okresie  przychody  z  jego  sprzedaży  wzrosły  o 
około 20%  (nie  wliczając w to Euro2012). ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Ponadto  Spółka współpracuje  z  specjalistyczną  firmą,  która wspiera  działanie 
sklepu internetowego. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

7. Pytanie Akcjonariusza: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Jaką politykę ma Spółka w związku z tym, ze czynsze w centrach handlowych są 
płacone w Euro a kurs tej waluty w stosunku do PLN jest niestabilny. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Odpowiedź Zarządu: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Właściciele  centrów  handlowych  nie  zgadzają  się  na  zmianę waluty  czynszu. 
Niemniej  jednak  od  dłuższego  czasu  Spółka  podejmuje  kroki  zmierzające  do 
zmiany waluty w której są płacone opłaty eksploatacyjne, które stanowią około 
1/3 kosztów najmu. W wielu przypadkach udało się podpisać aneksy do umów 
najmu zmieniające walutę. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

8. Pytanie Akcjonariusza: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

W  jakiej  walucie  są  płacone  czynsze  najmu  w  nowych  sklepach  Spółki  w 
Kielcach, Gorzowie i Zakopanem. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ 

Odpowiedź Zarządu: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Czynsz w Zakopanem jest w PLN. Natomiast w Kielcach i Gorzowie wynajmujący 
nie wyrazili zgody na czynsz w PLN. Niemniej jednak w każdej z tych  lokalizacji 
warunki finansowe są bardzo dobre dla Spółki. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

9. Pytanie Akcjonariusza: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Czy Spółka zabezpiecza kurs EURO? ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Odpowiedź Zarządu: ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐  

Dyrektor finansowy podejmuje decyzje o kupnie waluty w celu zabezpieczenia 
kursu Euro. ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ 


